

Announcement

***Language and Linguistics* New Editorial Policy**

Since the launching of LANGUAGE AND LINGUISTICS (henceforth L&L) in 2000, there has been a steady increase of both the submission and publication rate. In order to accommodate this large increase while trying to augment L&L's academic visibility, there will be a change of L&L's editorial policy starting from July 1, 2013. Instead of being headed by an Editor-in-Chief and an Executive Editor, the new editorial task force will consist of an Editor-in-Chief and three Associate Editors. We are extremely honored that Professor C.-C. Jane Tang, Professor Henry Y. Chang, Professor Thomas Hun-Tak Lee and Professor Pei-chuan Wei have kindly agreed to become the new editorial team to provide valuable support regarding the overall academic development of the journal and the monographs series.

Below, a short bio of the Editor-in-Chief and the three Associate Editors:

Professor C.-C. Jane Tang (Editor-in-Chief) received her Ph.D from Cornell University and is a Research Fellow at the Institute of Linguistics, Academia Sinica. Her research interests lie in Chinese linguistics, Austronesian linguistics, typology and formal syntax.

Professor Henry Y. Chang (Associate Editor) received his Ph.D from National Tsing Hua University. He is an Associate Research Fellow at the Institute of Linguistics, Academia Sinica. His research interests lie in Austronesian linguistics, syntax and semantics.

Professor Thomas Hun-Tak Lee (Associate Editor) received his Ph.D from UCLA. He is a professor at the Department of Linguistics and Modern Languages at the Chinese University of Hong Kong and the Associate Dean of Arts. His research interests lie in language acquisition and syntax/semantics, with particular reference to issues of learnability and the first language acquisition of Cantonese and Mandarin.

Professor Pei-chuan Wei (Associate Editor) received his Ph.D from National Taiwan University. He is a Research Fellow at the Institute of Linguistics, Academia Sinica. His research interests lie in Historical linguistics and language archive.

With the help of the new editorial team, we believe L&L, included in the SSCI citation index since 2007, is ready to face and conquer more challenges while developing more academic visibility undeservedly underscored so far.

L&L is an international journal which publishes research in general or theoretical linguistics on languages of East Asia and the Pacific Region, thus encompassing Sino-Tibetan, Austronesian, Austroasiatic and Altaic language families, inter alia. Contributions may be in the form of original research articles, squibs or book reviews.

For further information please visit: http://www.ling.sinica.edu.tw/v7-1-1_en.asp.htm

《語言暨語言學》更改編輯體制說明

《語言暨語言學》自 2000 年元月創刊迄今，論文投稿篇數與刊登篇數皆逐年遞增。為因應業務穩健成長，並回應學界對於《語言暨語言學》更上層樓的期許，本刊自 2013 年 7 月 1 日起，更改編輯體制，由原本的「主編＋執行編輯制」改為「主編＋副編輯群制」。新編輯團隊設有主編一位和副編輯三位，我們非常榮幸得到湯志真教授、李行德教授、張永利教授、魏培泉教授等四位學者的慨然應允，接下這份極具挑戰性的工作。新團隊成員皆學有專精，相信在他們的協助下，《語言暨語言學》未來的發展將更趨均衡與多元。

以下為主編及三位副編輯的簡介：

湯志真（主編），美國康乃爾大學語言學博士，中央研究院語言學研究所研究員，專長為漢語語言學、南島語語言學、語言類型學、句法學。

李行德（副編輯），美國加州大學洛杉磯分校語言學博士，香港中文大學語言學及現代語言系教授、文學院副院長，專長為語言習得、句法學、語義學。

張永利（副編輯），國立清華大學語言所博士，中央研究院語言學研究所副研究員，專長為南島語語言學、句法學、語義學。

魏培泉（副編輯），國立台灣大學中文所博士，中央研究院語言學研究所研究員，專長為歷史語言學、語言典藏。

作為一本發展中的刊物，《語言暨語言學》勢必要面對更多的挑戰，也必須與時俱進，做更多積極的改變，此次編輯團隊的改組，正是未來持續發展的關鍵。